
Imię i Nazwisko 
Wiktor Kamieniarz

Radna/Radny 
Rady Miejskiej 
w Koszalinie

Data zgłoszenia
28.2024 rok

Prezydent Miasta Koszalina

INTERPELACJA*
Opis stanu faktycznego:

Na poprzedniej sesji złożyłem interpelację dotyczącą instalacji plenerowej pt. 
ORGANY. Zaproponowałem, aby wydobyć ją z krzaków na ulicy Piastowskiej i 
umieścić po drugiej stronie ulicy w pobliżu Filharmonii. Gdy przeczytałem odpowiedź 
to obśmiałem się serdecznie ponieważ brzmiała ona de facto tak - weźmiemy 
siekierki, wyrąbiemy krzaki a instalację zostawimy.
Śmieszne ale nie do końca. Uważam, w kontekście brzydkich 
koszalińskich pomników wszystko co jest ciekawe, intrygujące powinno 
być eksponowane. Tak powinno być ze słynną DZIEWCZYNĄ Z 
MANGUSTA i tak powinno być też z ORGANAMI. Filozofia, że wszystko 
można rozwiązać poprzez wycinanie czyli niszczenie jest błędna i 
beznadziejnie nie dopowiem jaka!!!!!!!!!

Pytania:

interpelacje dotyczą spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. Interpelacja powinna 

zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz 

wynikające z niej pytania.

„Podstawa prawna" - art. 24 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 08 marca 

1990 roku oraz § 34 Statutu Miasta Koszalina





Imię i Nazwisko 
Wiktor Kamieniarz

Data zgłoszenia
28. M. 2024 rok

Radna/Radny 
Rady Miejskiej 
w Koszalinie

Prezydent Miasta Koszalina

INTERPELACJA*
Opis stanu faktycznego:
Jako lokalny patriota zdeterminowany w działaniach na rzecz Koszalina postanowiłem, 
naśladując Małgorzatę Kowalik, mimo obawy, że wyląduję w Lublinie dać Koszalinowi 
medal na Mistrzostwach Europy Seniorów w kategorii 80 plus! Kupiłem strój 
lekkoatletyczny, buty, otrzymałem zgodę żony i przebadany, zdeterminowany udałem się na 
trening na stadionie Bałtyku.
Wszedłem do szatni, siłowni i natychmiast wyszedłem. To dramat i wstyd, że w Koszalinie 
coś takiego istnieje. To hańba, że poprzednicy zostawili takie dziadostwo. To dramat, że nowe 
władze, tak jak stare wolą wydać potężne pieniądze na promocję Koszalina w Koszalinie gdy 
dzieciaki trenujące lekką atletyką mają tragiczne warunki do uprawiania sportu i to najgorsze 
w całym mieście.
Nie może być tak, że istnieje zjawisko dyskryminacji dyscyplin sportowych w Koszalinie bo 
tak tą sytuację postrzegam.. Nie może być tak, że są pieniądze i to potężne dla klubów 
zawodowych a nie ma ich dla grupy koszalińskich dzieci i koszalińskiej młodzieży. Warunki, 
w których trenują są poniżej godności tych młodych ludzi. Coś tam słyszałem, że w w/w 
sprawie coś tam będziemy robili. Mając doświadczenie jako dyrektor i obywatel, że z 
obietnicami bywa w tym kraju różnie pytam:
Pytanie:

1. Czy w roku 2025 rozpocznie się przebudowa części lekkoatletycznej stadionu 
Bałtyk?

2. Jeżeli będzie przebudowa to jaki zakres tej przebudowy jest planowany? Czy to 
będzie prowizorka? Czy to będzie realizacji stałej i trwałej koncepcji na lata. 
Podobno biednych nie stać na prowizorki warto więc wydawać pieniądze mądrze i 
odpowiedzialnie!

3. Czy jest jakoś koncepcja i filozofa funkcjonowania sportu w Koszalinie. Ta stara 
wygląda zwyczajnie staro. Potrze’
władze. To chyba jest logiczne!!!

‘Interpelacje dotyczą spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. Interpelacja powinna 

zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz 

wynikające z niej pytania.

„Podstawa prawna” - art. 24 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 08 marca 

1990 roku oraz § 34 Statutu Miasta Koszalina
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INTERPELACJA*
Opis stanu faktycznego: Logicznym jest to, że planowane przebudowy ulicy Zwycięstwa i 
ulicy św. Wojciecha utrudnią ruch kołowy na Rokosowie oraz spowodują, że ważnym 
ciągiem komunikacyjnym stanie się ulica Dębowa. Ulica, która już obecnie nie spełnia 
podstawowych warunków bezpieczeństwa o czym okoliczni mieszkańcy informowali 
zastępcę prezydenta pana Tomasza Bernackiego. Mieszkańcy, w których imieniu składam 
interpelację uważają, tak jak i ja że w/w remonty muszą być poprzedzone modernizacją ulicy 
Dębowej. Modernizacją, która podniesie jakość bezpieczeństwa ruchu drogowego, jakość 
bezpieczeństwa dzieci przemieszczających się do szkoły.
Będąc pełnym podziwu dla znajomości sentencji rzymskich przez przedstawicieli opozycji a 
pragnąc udowodnić, że nasz klub nie jest gorszy z historii pozwalam sobie zacytować 
zasadę, która powinna a w demokracji musi być stosowana - PACTA SUNT SERVANDA - z 
umowy trzeba się wywiązywać. Aby tak się stało umowa musi być konkretna, spisana, 
zgodna z prawem a władza odpowiedzialna i uczciwa.
W związku z powyższym w imieniu własnym i mieszkańców Dębowej i okolicy proponuję 
takową umowę zawrzeć poprzez odpowiedź na postawione poniżej pytania:

Pytania:

Nazwa inwestycji Termin realizacji uwagi
Kiedy zostaną zamontowane progi 
spowalniające ruch na ulicy
Dębowej - część asfaltowa?
Kiedy zostaną zamontowane progi 
spowalniające ruch na ulicy
Dębowej - część płytowa?
Kiedy zostanie zbudowane 
oznaczone przejście dla pieszych o 
charakterze spowalniającym na 
skrzyżowaniu ulic
Cedrowa/Dębowa/ Wierzbowa?
Kiedy zostaną zamontowane 
pionowe znaki przypominające o 
ograniczeniu prędkości przed 
wjazdem na ulicę Dębową cześć 
płytowa?
Kiedy zostanie zbudowany chodnik 
wzdłuż ulicy Dębowej - część 
płytowa?
Kiedy zostanie wykonana



najprostsza czynność polegająca na 
przesunięciu na ulicy Dębowej 
znaku drogowego infonnującego o 
pierwszeństwie ulicy Cedrowej?

''20

f\ I
Podpis radnego.

interpelacje dotyczą spraw o istotnym znaczenitCdła gminy. Interpelacja powinna 

zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz

wynikające z niej pytania.

„Podstawa prawna" - art. 24 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 08 marca 

1990 roku oraz § 34 Statutu Miasta Koszalina


